
Møde i lokalrådet den 21 oktober  2014:

Konfirmandstuen.

Deltagere.

Sten Kristiansen, Peder Sørensen, Willy Clausen, Verner Pedersen, Gunner Pedersen, Anders Lisberg, 
Jesper Jensen. 

Dagligvare butik. Sten har fået tilbagemelding fra Kiwi, de er ikke interesseret i at etablere forretning i 
Ølsted. Efterfølgende har Sten kontaktet Rema 100, de er positiv om at etablere forretning i Ølsted hvis 
der kan findes en byggegrund.

Flagalle. Willy kom med et oplæg om flagalleen, der bringes i næste sognenyt med en opfordring om at 
hvis man har forslag til brug af flagalleen vil man gerne have en tilbagemelding. Han havde ligeledes 
udarbejdet et oplæg til færdiggørelse af flagalleen, det blev vedtaget at der kommer flag på Bottrupvej 
fra rundkørslen til vejen med den nye udstykning med 2 stk. 6 m. stænger i begge ender, derudover 
kommer der flag på Kirstinelundsvej, Skolevænget og Ny Kirkevej. Der er søgt midler fra Sognegårds 
fonden til at komme videre med projektet, der skal udarbejdes regler for brug af flagene ligeledes skal 
der findes en løsning på hvem der betjener flagalleen og hvordan flagstængerne opbevares når de ikke 
er i brug.

Skovrejsning. Sten Havde kontaktet Henning Gregersen formand for menighedsrådet for at få hans 
holdning til Knud Ribergaards skovrejsningsprojekt, ud fra den tilbagemelding der kom fra Henning 
besluttedes at Sten og Peder sammensætter et brev til kommunen hvor der bliver tilkendegivet at der er
stor støtte for projektet fra lokalområdet, så det kan komme op til en ny vurdering ved kommunen.

Borgerbudgettering 2014. Peder orienterede om mødet der var afholdt på Hedensted Rådhus den 9 
oktober om borgerbudget. Der er 5 områder som hver kan søge om 50000 kr. til et projekt det blev 
besluttet at Ølsted lokalråd skal søge om 50000 kr. Sten og Peder sender ansøgningen

Næste møde 11 november kl.19.00 i Rocksolid

Referent.
Gunner Pedersen         

      


